

porodo

CHOOSE THE BEST

MODEL: PD-6MDPH-BK



MAGNETIC FOLDING DASH MOUNT

WITH METAL BACKPLATES

INSTALLATION PROCEDURE



- 1 Make sure to clean the paste before using, paste bit can not have dust, oil water etc



- 3 Tear off the 3M adhesive film at the bottom of the support and stick it at the right place you like



- 2 Wipe the back of the mobile phone and paste the iron sheet on the back of the mobile phone or the back of the mobile phone case



- 4 When pasting gently press the support for a few seconds to make 3M glue fully fit with the pasting position

POINT OUT

1. Do not paste when the temperature in the car is high in summer. Paste after the temperature in the car cools down
2. The best use time: after the product is pasted, it can be used after standing for 24 hours.
3. The bottom glue of mobile phone holder cannot be used repeatedly, please select the appropriate position before pasting

porodo

CHOOSE THE BEST

MODEL: PD-6MDPH-BK



مثبت قابل للطي بالمغناطيس للواجهة
مع لوحات خلفية معدنية.

إجراءات التثبيت/التركيب



١ تخلص من الغبار والجسيمات قبل الاستعداد لربطها لتكون العنقاقة الخاصة من الغبار التي تلامس وتسهل التثبيت.



٢ ثم يزرع غطاء اللصق من P الموجود في أسفل الكاميرا ويضعه في المكان الصحيح حتى يثبت.



٣ ثم يربط ظهر العنقاقة المحمول وضع فتحة العنقاقة على ظهر الهاتف المحمول أو على ظهر غطاء العنقاقة المحمول.



٤ عند التصاق الكاميرا برفق على الغطاء اللصق الذي تم تثبيته مسبقاً لتأمينه لمكانه وضعه النهائي.

١. لا تلمس بالاصق عندما تكون درجة الحرارة داخل السيارة مرتفعة في الصيف، قم بالاصق بعد أن تبرد درجة حرارة السيارة.

٢. أفضل وقت للاستخدام: بعد لصق المنتج يمكن استخدامه بعد أن يطفئ لمدة ٢٤ ساعة.

٣. لا يمكن استخدام الاصق قاعدة حامل العنقاقة المحمول مرة أخرى يرجى اختيار المكان المناسب قبل اللصق.

أشير إلى